



## CARRY ON LUGGAGE

**Q10** Is there any space to put my luggage?

**A10** Highway bus has compartment to put the luggage. But the space is limited. We recommend you send your extra big luggage by post. (Please note we are not responsible for the sending fee).  
Please refer to [Carry-on Luggage Restrictions] as followed.  
You can also find it on our website.

- 5-8. Please note that pets are not allowed, neither on the bus nor on the trunk.
- 5-9. When the bus is full, there is no suitable place to fix the wheelchair, Please use a wheelchair to avoid the bus passengers, please understand.
- 5-10. Both of Carry-on luggage and trunk luggage should weigh **less than 30 kilograms in total**, and each piece should be **no more than 2 meter in length and 0.25 cubic meters in capacity**.
- 5-11. Please take your child out of the stroller and fold the stroller on the bus.



## 攜帶行李

**Q10** 大型的行李可否放進行李箱內？

**A10** 雖然高速巴士有巴士行李箱，行李箱的空間有限。行李箱將無法寄放大型的行李，我們建議您事先郵寄大型的行李。請參照以下[攜帶入巴士車廂&行李箱的行李限制]。

- 5-7. 巴士內或行李箱都無法帶入寵物。
- 5-8. 當車輛滿員，沒有合適的地方能夠固定輪椅時，請使用輪椅的乘客避免乘坐巴士，敬請諒解。
- 5-9. 可攜帶上巴士內的行李 和 放到巴士行李箱內的行李限制如下。總重量 **30 公斤以內**，總容積**0.25 立方公尺以內**，且長度不得超過 **2 公尺**。
- 5-10. 請在上巴士時折疊行李小推車。

